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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 22. 

 

2023. gada 30. novembrī.    

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs - Domes priekšsēdētāja 3.vietnieks Gatis Līcis 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Dace Cīrule, Valts Variks.  

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Administratīvās pārvaldes 

vadītājs Māris Zelčs, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, 

Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko, Izglītības, kultūras un sporta 

pārvaldes projektu vadītāja Inga Biļko, Izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa, 

Projektu vadītājs Gints Hermanis.  

 

Pieaicinātās personas – Liene Rumpane.  

 

 

Sēdē nepiedalās: Juris Žilko, Ineta Romanovska.  

 

Darba kārtība 

 

1. PIEBALSOJAMAIS - Par nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas 

izmaiņām un bioloģiski noārdāmu atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu 

Ķekavas novada Baldones pilsētas un pagasta administratīvajā teritorijā;  

2. Par SIA “EGO Invest” zaudējumu atlīdzināšanas iesnieguma izskatīšanu;  

3. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mūsu ūdens, 

mūsu nākotne”;  

4. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Ārpus robežām: 

cilvēki”;  

5. Par Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 8.novembra lēmuma Nr. 28 “Par 

pārvaldes uzdevuma deleģēšanu privātpersonai un deleģēšanas līguma 

apstiprināšanu” un ar to apstiprinātā deleģēšanas līguma projekta precizēšanu;  

6. PIEBALSOJAMAIS - Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra 

vietas maiņu Baldonē;  
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7. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Iepirkums “Ēdināšanas pakalpojumu sniegšana 

Ķekavas novada izglītības iestādēs un sociālās aprūpes centrā “Baldone”;  

8. PIEBALSOJAMAIS - Par projekta “Jauna pirmsskolas izglītības iestāde Titurgā, 

Baložu pilsētā, Ķekavas novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu;  

9. PEBALSOJAMAIS- Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija 

lēmumos  Nr. 4, 5, un 6, protokols Nr. 3/2021.  

 

 

 

Gatis Līcis atklāj sēdi. 

 

 

 

 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Gatis Līcis, informē, ka ir iesniegti vairāki priekšlikumi par darba 

kārtības papildināšanu ar piebalsojamiem jautājumiem.   

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Gatis Līcis, Juris Jerums, Aigars Vītols, Jānis Zvaigzne. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Gatis Līcis aicina balsot par priekšlikumiem.  

 

 

1. priekšlikums no Gata Līča - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas 

centra vietas maiņu Baldonē", 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Ineta Lazda, 

Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

2. priekšlikums no Gata Līča - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par "Iepirkums “Ēdināšanas pakalpojumu sniegšana 

Ķekavas novada izglītības iestādēs un sociālās aprūpes centrā “Baldone”, 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 

(Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

3. Priekšlikums no Gata Līča - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par projekta “Jauna pirmsskolas izglītības iestāde 

Titurgā, Baložu pilsētā, Ķekavas novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu", 

Atklāti balsojot  ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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4. Priekšlikums no Gata Līča - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 

5.jūlija lēmumos Nr. 4, 5, un 6, protokols Nr. 3/2021", 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Dace Cīrule, Juris 

Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

5. Priekšlikums no Gata Līča - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas 

maksas izmaiņām un bioloģiski noārdāmu atkritumu apsaimniekošanas maksas 

noteikšanu Ķekavas novada Baldones pilsētas un pagasta administratīvajā teritorijā", 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa), "Pret" – 1 (Juris Jerums), 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

6. Priekšlikums no Gata Līča - 

Skatīt kā 1.jautājumu "Par nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas 

izmaiņām un bioloģiski noārdāmu atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu 

Ķekavas novada Baldones pilsētas un pagasta administratīvajā teritorijā" 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 

(Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikumi tika atbalstīti, G. Līcis aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa), "Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" 

– nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 30. novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

Par balsojumu izsakās Juris Jerums – šīs dienas Finanšu komitejas darba kārtībā ir pieci 

sagatavoti darba kārtības jautājumi, un pieci ir piebalsotie jautājumi. Vairāku sasaukumu 

laikā,  šāda situācija nekad nav bijusi, uzskatu, ka tā ir nolaidība domes vadības darbībā. 

Aicinu domes vadību padomāt par to kā varētu uzlabot darba kvalitāti atlikušajā šī sasaukuma 

laikā.  
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1. Par nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas izmaiņām un bioloģiski 

noārdāmu atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu Ķekavas novada Baldones 

pilsētas un pagasta administratīvajā teritorijā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:13:50) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko. Ķekavas novada pašvaldība un SIA “Clean R” 

2023.gada 29.septembrī ir noslēgušas līgumu par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu 

Ķekavas novada Baldones pilsētas un pagasta administratīvajā teritorijā. Līgumā noteiktā 

sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksa ir apstiprināta ar Ķekavas novada domes 

2023.gada 25.oktobra lēmumu. SIA “Clean R” savā iesniegumā norāda, ka poligonā “Getliņi 

EKO” sākot ar 2024.gada 1.janvāri tiks palielināts bioloģiski noārdāmo atkritumu 

apsaimniekošanas tarifs uz 91,00 EUR/t (neieskaitot PVN) un Dabas resursu nodokļa likumā 

likme par atkritumu apglabāšanu pieaugs 110,00 EUR/t apmērā (neieskaitot PVN). AAL 

39.panta pirmās daļas 1.punkts paredz, ka nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas 

(izņemot sadzīves atkritumu reģenerāciju) maksu atkritumu sākotnējam radītājam vai 

valdītājam veido pašvaldības lēmumā apstiprinātā maksa par sadzīves atkritumu 

apsaimniekošanu, kurā tiek ietvertas visas izmaksas par nešķiroto un dalīti savākto atkritumu 

savākšanu, pārvadāšanu, pārkraušanu, šķirošanu un citām normatīvajos aktos noteiktajām 

darbībām, ko veic pirms atkritumu reģenerācijas un kas samazina apglabājamo atkritumu 

apjomu, maksa par uzglabāšanu un šo darbību veikšanai nepieciešamo infrastruktūras objektu 

izveidošanu un uzturēšanu, kā arī starpība starp dalīti savāktu bioloģisko atkritumu 

apsaimniekošanas izmaksām un šā likuma 39.1 pantā noteikto maksu, proti, maksu par dalīti 

savākto bioloģisko atkritumu apsaimniekošanu, kuru pašvaldība ar 2024.gada 1.janvāri 

nosaka 60 procentu apmērā no šā likuma 39.panta pirmajā daļā noteiktās maksas. SIA Clean 

R iesniegumā, pamatojoties uz AAL 39.1 pantu, un, lai samazinātu poligonā noglabājamo 

atkritumu apjomu, veicinātu iedzīvotāju aktivitāti attiecībā uz bioloģiski noārdāmo atkritumu 

šķirošanu un nodrošinātu iespējas atkritumu apsaimniekotājam pilnvērtīgi nodrošināt attiecīgo 

pakalpojumu, lūdz pēc iespējas ātrāk virzīt izskatīšanai jautājumu par nešķirotu sadzīves 

atkritumu tarifa un bioloģiski noārdāmo atkritumu apsaimniekošanas tarifa apstiprināšanu 

līguma ietvaros šādā apmērā: nešķiroti sadzīves atkritumi – EUR/m3 21,06 bez PVN, bioloģiski 

noārdāmie atkritumi – EUR/m3 12,66 bez PVN. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Gatis Līcis, Liene Rumpane, Tatjana Tihoņenko, Juris 

Jerums, Andris Ceļmalnieks, Jānis Zvaigzne. 

 

Debašu sadaļā izsakās - Juris Jerums. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča –  

Virzīt lēmumprojektu izskatīšanai domes sēdē, līdz domes sēdei izstrādājot 

lēmumprojektu atbilstoši normatīvo aktu un noslēgto līgumu prasībām, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, 

Dace Cīrule, Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

Par lēmuma projektu netiek balsots, jo jāveic korekcijas! 
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2. Par SIA “EGO Invest” zaudējumu atlīdzināšanas iesnieguma izskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:34:50) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 7.novembrī saņemts 

SIA “EGO Invest”iesniegums, kurā lūgts kompensēt zaudējumus 277 267,40 EUR sakarā ar to, 

ka Ķekavas novada jaunajā teritorijas plānojumā nekustamajiem īpašumiem (Žagaru ceļš un 

Kalnliepas ceļš ar kad. Nr. 8056 001 0432 un kad Nr. 8056 001 0431), turpmāk – īpašumi, ir 

noteikts pašvaldības nozīmes ceļa statuss. Iesniedzējs norāda, ka īpašumi pieder iesniedzējam 

un atrodas iesniedzēja bilances aktīvos no 2006.gada. Iesniedzējs īpašumos ir veicis 

investīcijas, izbūvējot bruģētus piebraucamos ceļus un ceļu apgaismojumu, ko pašvaldība, 

pārņemot ceļus bez kompensācijas un atņemot iesniedzēja aktīvus, rada tiešus zaudējumus 

iesniedzējam un novedīs to pie maksātnespējas. Iesniedzēja ieskatā pašvaldība īpašumiem 

pašvaldības nozīmes ceļa statusu ir noteikusi bez saskaņošanas ar iesniedzēju, kā arī plāno 

īpašumu bezmaksas pārņemšanu. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Gatis Līcis, Jānis Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par SIA “EGO Invest” zaudējumu atlīdzināšanas iesnieguma izskatīšanu, 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" 

– 3 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Valts Variks),  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

 

 

3. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mūsu ūdens, 

mūsu nākotne” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:40:21) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Erasmus+ programmas projekts "Mūsu ūdens mūsu nākotne” 

(“Our Water Our Future”) ir apstiprināts Polijas Nacionālajā aģentūrā. Projekta mērķis ir 

vides aizsardzība un vides uzlabošana, veicinot skolotāju, skolēnu un vecāku izpratni par ūdens 

lietošanu, taupīšanu un attīrīšanu. Plānotās aktivitātes: mācību materiālu izstrāde, praktiskas 

darbnīcas un semināri, starptautiska pieredzes apmaiņa. Projektā plānotais kopējais 

finansējums ir EUR 60 000, Ķekavas novada pašvaldības iestādei Baldones vidusskolai 

paredzētais finansējums ir EUR 15 000, no kuriem Erasmus+ programmas līdzfinansējums ir 

100%. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mūsu ūdens, 

mūsu nākotne”, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

4. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Ārpus robežām: 

cilvēki” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:42:42) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Erasmus+ programmas projekts “Ārpus robežām: cilvēki” 

(“Beyond Boundaries: People”) ir apstiprināts Francijas Nacionālajā aģentūrā. Projekta 

mērķis ir papildināt (bagātināt) vidējās izglītības iegūšanas procesu, ļaujot skolēniem radoši 

un aktīvi sadarboties starptautiski, lai veicinātu toleranci un kultūru mijiedarbību, veidojot 

atbildīgu un patstāvīgu Eiropas Savienības pilsoni. Pedagogiem dalīties ar labās prakses 

piemēriem. Plānotās aktivitātes: katru mācību gadu notiek 2 skolotāju un 8 skolēnu mobilitātes 

kādā no projekta dalībvalstīm, kā arī vietējās aktivitātes, lai sagatavotos mobilitātēm, izvērtētu 

paveikto un dalītos ar projekta rezultātiem. Projektā plānotais kopējais finansējums ir EUR 

250 000, Ķekavas novada pašvaldības iestādei Baldones vidusskolai paredzētais finansējums 

ir EUR 38 500, no kuriem Erasmus+ programmas līdzfinansējums ir 100%.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Ārpus robežām: 

cilvēki”, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 
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5. Par Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 8.novembra lēmuma Nr. 28 “Par pārvaldes 

uzdevuma deleģēšanu privātpersonai un deleģēšanas līguma apstiprināšanu” un ar to 

apstiprinātā deleģēšanas līguma projekta precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:45:08) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ar lēmumu ir apstiprināts deleģēšanas līguma ar SIA 

“Mērniecības Datu Centrs” projekts, kas, pirms tā noslēgšanas, ir nosūtīts saskaņošanai Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai. Pašvaldībā ir saņemts ministrijas 2023.gada 

23.novembra atzinums par   deleģēšanas līgumu, kurā ministrija saskaņo deleģēšanas līgumu 

ar nosacījumu, ka pašvaldība pārskata un precizē deleģēšanas līguma redakciju. Izvērtējot 

ministrijas izteiktos iebildumus, pašvaldība atzīst tos par pamatotiem, līdz ar ko ir nepieciešams 

precizēt deleģēšanas līguma redakciju, atbilstoši ministrijas izteiktajiem nosacījumiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 8.novembra lēmuma Nr. 28 “Par 

pārvaldes uzdevuma deleģēšanu privātpersonai un deleģēšanas līguma 

apstiprināšanu” un ar to apstiprinātā deleģēšanas līguma projekta precizēšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

6. Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra vietas maiņu Baldonē 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:58:50) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs. Baldones novada dome 2016.gada 25.oktobrī pieņēma 

lēmumu  “Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi” saskaņā ar 

kuru Baldones pilsētas bibliotēkas telpās Rīgas ielā 97, Baldonē, Baldones novadā, tika 

izveidots VPVKAC. Līdz ar novadu apvienošanu Baldones pilsētas pārvaldes ēkā (Pārupes ielā 

3, Baldonē, Ķekavas novadā) arī tika uzsākta valsts pakalpojumu sniegšana. Baldones 

bibliotēkas telpās valsts pakalpojumus sniedz bibliotēkas vadītāja, kuras tiešais darba 

pienākums ir bibliotēkas funkciju un uzdevumu nodrošināšana, bet VPVKAC pakalpojumu 

sniegšana ir noteikts kā papildu darbs, bet Baldones pilsētas pārvaldes ēkā šādu pakalpojumu 

sniegšanu nodrošina klientu apkalpošanas speciālisti, kuriem tas ir noteikts tiešajos 

pienākumos. Pie esošā valsts pakalpojumu pieprasījuma apjoma nav saimnieciski izdevīgi 

uzturēt divus VPVKAC.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Jerums, Māris Zelčs, Aigars Vītols, Gatis Līcis, Karina 

Putniņa. 
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Juris Jerums izsaka deputāta pieprasījumu ( video un audio ierakstā sākas plkst. 01:21:00) - 

sniegt informāciju par to, cik un kādi tūrisma speciālisti šobrīd tiek nodarbināti pašvaldībā, 

minēt darba vietas atrašanos un šo speciālistu pienākumus. Kā arī, kādas ir brīvās vakances 

tūrisma nozarē. Un kāpēc, jau ilgāku laiku, Baldonē nav tūrisma speciālista.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Aptaujā noskaidrot Baldones iedzīvotāju viedokli par pakalpojuma saņemšanas vietas 

izmaiņām: Baldones bibliotēkā, Baldones pārvaldē, vai Informācijas centrā, Daugavas 

ielā 2. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Juris Jerums), "Pret" – 3 (Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa), "Atturas" – 2 

(Ineta Lazda, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

Par balsojumu izsakās – Aigars Vītols, Juris Jerums.  

 

G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra vietas maiņu Baldonē,  

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

Par balsojumu izsakās – Ineta Lazda,  Juris Jerums.  

 

 

7. Informatīvs - Iepirkums “Ēdināšanas pakalpojumu sniegšana Ķekavas novada 

izglītības iestādēs un sociālās aprūpes centrā “Baldone” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:26:40) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Iepazīstina ar ieirkuma nolikumu par ēdināšanas 

pakalpojumu sniegšanu Ķekavas novada izglītības iestādēs un sociālās aprūpes centrā 

“Baldone”.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča –  

Atbalstīt iepirkuma izsludināšanu ar iepirkuma nolikumā atrunātajiem nosacījumiem,  

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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8. Par projekta “Jauna pirmsskolas izglītības iestāde Titurgā, Baložu pilsētā, Ķekavas 

novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:30:20) 

 

Par jautājumu ziņo Gints Hermanis. Šis projekts paredzēts Ķekavas novada Attīstības 

programmas 2021.-2027.gadam Investīciju plānā 2022.-2024.gadam 6.punkts “Jauna PII 

būvniecība Ķekavas novadā Baložos”. Ķekavas novada dome ar 2022.gada 31.oktobra lēmumu 

Nr.1. (protokols Nr. 35.) ”Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Jauna pirmsskolas izglītības 

iestāde Titurgā, Baložu pilsētā, Ķekavas novadā”, būvprojekta izstrādei un pilnvarojumu 

parakstīt līgumu par projektēšanas darbu veikšanu”, nolēma piešķirt finansējumu būvprojekta 

izstrādei. Prognozējamās būvdarbu izmaksas sastāda 13 196 623 EUR. Plānotais bērnu vietu 

skaits 300. Maksimāli pieejamais ERAF finansējums vienai pašvaldībai sastāda 5 000 000,00 

EUR. Pašvaldībai nepieciešams segt atlikušo daļu no projekta attiecināmajām izmaksām kā 

līdzfinansējumu, jeb 8 196 623,00 EUR. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Gints Hermanis, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par projekta “Jauna pirmsskolas izglītības iestāde Titurgā, Baložu pilsētā, Ķekavas 

novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

    

 

 

 

 

9. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumos  Nr. 4, 5, un 6, 

protokols Nr. 3/2021 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:43:00) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ir sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem Ķekavas 

novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumā Nr.4 “Par Ķekavas novada domes pastāvīgās 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sastāva ievēlēšanu”, Nr.5 “Par Ķekavas novada domes 

pastāvīgās Sociālo lietu komitejas sastāva ievēlēšanu” un Nr.6 “Par Ķekavas novada domes 

pastāvīgās Drošības komitejas sastāva ievēlēšanu”, protokols Nr. 3/2021 , ka ar 2023.gada 

23.novembri deputātes pienākumus Ķekavas novada domē atsāk pildīt Elīna Rasnace. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Juris Jerums, Aigars Vītols, Jānis Zvaigzne.  
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumos  Nr. 4, 5, un 6, 

protokols Nr. 3/2021, 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa), "Pret" – nav, "Atturas" – 

1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7.  

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.16:10 

 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Gatis Līcis 

 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


